臺灣彰化地方法院公示送達公告

主 旨:公示送達應送達NGUYEN DINH HUNG(中文姓名:阮廷雄) 之傳票一件,張貼於本院牌示處。

公告事項:

- 一、本件是112年度易字第452號被告PHAM THI NGOC(中文 姓名:范氏玉)等等竊盗案件。
- 二、傳票是傳喚NGUYEN DINH HUNG(中文姓名:阮廷雄)於中華民國113年6月19日上午09時05分,在本院第4法庭,應受送達人應按時到場。
- 三、本公示送達自公告之日起經30日發生效力。

中華民國 113 年 3 月 20 日

書記官



臺灣彰化地方法院刑事庭傳票

祥 法院電話: 04-8343171 分機: 6065 股别: 被傳喚人 郵遞區號: 居THON YEN THANH, CAM YEN, CAM XUYEN, HA 妙 名 TINH, VIET NAM 被告 2 NGUYEN DINH HUNG(中文姓名:阮廷雄先生/女士 11/2 址 * 請至112 自動報到處 案 號 112年度易字第452號 案 PHAM THI NGOC(中文姓名:范氏玉)等 由 竊盜 被傳喚人 被傳喚人 被傳喚人 被傳喚人 身分證明 男 出生年月日 别 特 文件編號 徴 到 應 到 民. 國113年6月19日 彰化縣員林市員林大道2段1號 時 間 上午09時05分 處 所 本院一樓第4法庭 準備程序 備 註 待證之 及 事 由 註 記 一、被告經合法傳喚,無正當理由不到場者,得拘提之。 二、證人受合法傳喚,無正當理由而不到場者,法院得以裁定科新臺幣3萬元以下罰鍰, 並得拘提,再傳不到者,亦同。 三、被傳喚人出庭時,請儀容整齊,並應攜帶國民身分證及此傳票準時報到。此傳票不 注 收任何費用,如提出書狀應記明案號、股別。 四、被告或自訴人如有新證物提供調查,請攜帶到院;如有新證人請求調查,務請查明 姓名、住址,以便傳喚。 意 五、證人得請求法定之日費及旅費,於訊問完畢即向承辦書記官索取「日旅費申請書兼 領據」後領款(但被拘提或無正當理由拒絕具結或證言者,不在此限)。 六、因身心障礙或其他需無障礙服務者,請向本院訴訟輔導科 (聯合服務中心)詢問。 事 七、如遇颱風等天然災害,經法院所在地之直轄市、縣市政府宣布停止辦公時,請勿來 院,另候通知。 八、訴訟案件應靜候法院公平處理,遇有人向你行騙,請即撥電話(04)8343175號向本 項 院檢舉。 九、本院已提供案件進度及開庭進度之線上查詢服務,相關資訊請至本院網站 (https://chd.judicial.gov.tw) 查詢 十、訴訟程序如有不明瞭之處,請向本院聯合服務中心詢問,電話為(04)8356110。 113 華 中 20 R. 或 H 記官 法官

(本傳票無本院審判長或法官及書記官簽名或蓋章者無效)

Taiwan Changhua District Court Criminal Division Subpoena

Court Phone No.:(04) 8343-171 Ext.:6065 Unit: xiáng(祥) Name and Zip Code: Address Address: THON YEN THANH, CAM YEN, CAM XUYEN, HA TINH.VIET NAM of the Person Name: NGUYEN DINH HUNG(中文姓名:阮廷雄) Summoned Passport No.: C4670000 Case Number Year:112 Zi: yi(易) No.: 452 Criminal Offenses of Robbery (竊盜罪) Offenses Age of the Birthplace of Characteristics Gender of Person Vietnam male Person the Person of the Person Summoned Summoned Summoned Summoned 1 Floor, Criminal courtroom YY:2024 MM:6 DD:19 Appearance Appearance No.4 of the Court Building Time Destination No.1 Sec.2. Yuanlin Boulevard, 9:5A.M Yuanlin City, Changhua County The Person Summoned is the defendant Remarks Facts to be Proven Excursus Preliminary Proceedings 1. A defendant who fails to appear in court without legal justifications may be arrested with a warrant. 2. A witness who fails to appear in court without legal justifications upon a legal subpoena, the court may adjudicate a penalty of thirty thousand NT dollars and take the witness into custody. The same rule shall be applied for a second failure of appearance. 3. The person summoned shall appear in court with appropriate attire, and report on time with his/her identification and this notice. This notice is free of charge. If the person summoned wishes to produce any documents, he/she shall indicate the case number and the cause of action on the document 4. If the person summoned has new evidences available for investigation, please Cautionary bring it to court; if there are requests for the investigation of new witnesses. Remarks please ascertain the name and address for the convenience of summoning. 5 After interrogation, witnesses may proceed to the responsible clerk and request for an "application/receipt of daily/viaticum fees" and consequently claim such legally assigned payment. (However, a witness who is subjected to custody or. without legal justifications, refuses to take an oath or testify is excluded from 6. If confronted with natural disasters, and the authority of the municipal city/county at which this court is located declares an official day off, please do not appear in court until further notice. 7. Should there be any inquiries regarding litigation proceedings, please contact our united service center. Phone No.: (04) 8343-171 Website: https://chd.judicial.gov.tw Republic Year: 113 Month: Date: 20 Clerk: Judge: